
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 8/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 20. 4. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: R. Bevc, I. Falnoga, C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, T. Martun, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, 
I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: K. Ernestl, 
A. Fekonja, G. Kramberger, M. Koželj, R. Pergarec, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 

  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 30. 3. 2016 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali sklepe in potrdili zapisnik predhodne seje št. 7/16 z dne 30. 
3. 2016. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)            J. Pungerčar je poročal, da je skupščina SVIZ/IJS potekala dne 7. 4. 2016. Prisotne smo seznanili o 
delu in dosežkih v preteklem in načrtih za delo sindikata v letošnjem letu. Zaradi nesklepčnosti smo članom 
poslali obvestilo z izkazom uspeha, tabelo prihodkov in odhodkov lanskega leta, nameravan plan porabe 
v letu 2016 in z glasovnico o strinjanju ali nestrinjanju s sprejetimi sklepi na skupščini. Vrnjene glasovnice 
pričakujemo do četrtka, 21. 4. 2016, da bo komisija v petek, 22. 4. 2016, delo zaključila. 
  
b)           Tako kot smo poročali na prehodnih sejah, pogajanja med sindikati javnega sektorja in vlado 
potekajo tedensko, vendar izgledov, da bi vlada in sindikati prišli do bolj približevalnih predlogov še 
ni.  Sindikati so razočarani nad vlado, saj menijo, da vlada krši lanskoletni dogovor, ki predvideva postopno 
odpravo varčevalnih ukrepov, vlada pa v naslednjem letu ne predvideva večjega sproščanja varčevalnih 
ukrepov iz preteklih let.  Pogajanja bomo budno spremljali še naprej. 
  
c)            J. Pungerčar in direktor se nameravata srečati konec tega (16.) tedna, tema pogovora pa bo 
predvsem problem zamud pri izvolitvah v znanstvene in strokovno-raziskovalne nazive in predlog 
dopolnitve ustreznih pravilnikov na IJS. 
  
č)            Ugotavljamo, da so bili na IJS strokovni delavci v plačnih skupinah J in H2 ocenjeni in so tudi že 
prejeli odločbe o napredovanju v roku, to je do 1. 4. 2016. V skupini H1 (raziskovalci) pa vsi še nimajo 
odločb, s čemer nismo  zadovoljni. Zato bomo direktorja pozvali, naj se ocenjevanje takoj zaključi, da ne 
bi prišlo še do nadaljnjih zamud. 
  
  
 

 
  
3.         Piknik 2016 



  
Tako kot vsako leto nameravamo tudi v letošnjem letu organizirati piknik za vse člane sindikata SVIZ/IJS in 
njihove bližnje. Srečanje bo potekalo v začetku meseca junija. Žal moramo izbrati nov piknik prostor, saj 
je prostor na lokaciji Brinje – Reaktor, kjer smo imeli piknike doslej, v fazi prenove.  Obžalujemo, da so 
leseno hiško podrli in se s tem ne strinjamo, saj smo prepričani, da bo izgradnja novega objekta precej 
draga. 
  
4.         Razno 
  
M. Gams ugotavlja, da delo na mednarodnih projektih na IJS še vedno ni ustrezno nagrajeno. Predpisi na 
IJS, ki so v skladu s predpisi MZŠ, so zakonsko regulirani tako, da so nagrade posameznikom in skupinam, 
ki delajo na mednarodnih projektih, nestimulativne, zato si želimo, da se to spremeni na bolje. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
  
Sejo je vodila I. Falnoga.                                                                             Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 22. 4. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
  
  
  
  
 


